
آرمان ملی: تیم ملی والیبال ایران در سومین 
بازی خود در مسابقات لیگ ملت های والیبال به اولین 

پیروزی در این رقابت ها دست یافت. 
   گزارش بازی 

تیم ملی والیبال ایران در سومین بازی خود در 
مسابقات لیگ ملت های والیبال شنبه ۲۰ خرداد از 
ساعت ۱۰: ۱۰ به مصاف تیم چین رفت و در حالی 
که ست نخست را باخته بود، به برتری ۳ بر یک رسید 
تا به نخستین برد خود در لیگ ملت های ۲۰۲۳ 
دست یابد. والیبال ایران که در دوبازی اول خود 
مقابل ژاپن و لهستان شکست خورده بود درحالی 
پا به این رقابت گذاشت که بلندقامتان ایران تنها 
به فکر پیروزی بودند. ایران شروع متزلزلی داشت 
و ۱ -۳ در ست اول عقب افتاد. در ادامه ایران خود 
را به چین رساند و نتیجه ۶ بر ۶ برابر شد. با امتیاز 
سرویس چین و سپس آبشار اسماعیل نژاد نتیجه 
بازی ۷ -۸ شد، اما همچنان چینی ها پیش بودند. 
با آبشار اسماعیل نژاد ایران بالاخره در امتیاز ۱۰ از 
چین پیش افتاد. اسماعیل نژاد باز هم روی تور 
مهارنشدنی بود و ایران را ۱۹ بر ۱۷ جلو انداخت، 
اما چینی ها در امتیاز ۲۳ خود را به ایران رساندند و 
در ادامه دو امتیاز متوالی به دست آوردند تا ست اول 
را برنده شوند. اسماعیل نژاد در ست اول ۱۰ امتیاز 
برای ایران به دست آورد. در ست دوم با سرویس خوب 
سید محمد موسوی، ایران ۴ -۷ از چین پیش افتاد. 
اسماعیل نژاد، خانزاده و ولی زاده هر کدام دو امتیاز 
آوردند تا ایران  ۸ -۱۳به برتری اش ادامه دهد. ایران 
رفته رفته نبض بازی را در دست گرفت و اختلاف را 

به ۸ امتیاز رساند )۱۴ -۲۲(. مرتضی شریفی توپ را 
به دست مدافع چین زد تا ایران ۱۵ -۲۵ این ست را 
برنده شود. اسماعیل نژاد با ۶ و خانزاده و ولی زاده با 
۴ امتیاز بهترین های ایران در ست دوم بودند. در 
شروع ست سوم مرتضی شریفی ۳ امتیاز برای ایران 
گرفت. چینی ها با امتیاز سرویس اختلاف امتیاز را به 
رساندند )۱۱ -۱۳( اما دفاع روی تور ولی زاده امتیاز 
۱۵ را نصیب ایران کرد و حسین خانزاده توپ را در 
زمین چین خواباند تا ایران دوباره با ۵ اختلاف پیش 
بیفتد)۱۱ -۱۶(. ایران ۴ امتیاز متوالی از دست داد 
تا بهروز عطایی در امتیاز ۱۵ -۱۷ درخواست وقت 
استراحت کند. با دفاع روی تور محمد موسوی و 
خطای بازیکن چینی امتیاز ۲۳ نصیب ایران شد و در 
نهایت ایران ست سوم را ۲۵ - ۲۰ برد. شریفی با ۸ و 
خانزاده با ۵ امتیاز عملکرد خوبی در این ست داشتند. 
در ست چهارم چین سه امتیاز متوالی گرفت اما 
شریفی و اسماعیل نژاد ایران را در امتیاز۳ -۳  به بازی 
برگرداندند. ۲ امتیاز سرویس پیاپی اسماعیل نژاد 
ایران را ۷ بر ۴ جلو انداخت. اسماعیل نژاد در امتیاز 
۹ باز هم از سرویس پوئن گرفت تا ایران اختلاف را 
به ۵ برساند. ایران در امتیاز ۱۶ بر ۱۰ همچنان تیم 
برتر زمین بود. اسماعیل نژاد باز هم در خط سرویس 
موتورش روشن شد و با ۲ امتیاز سرویس اختلاف را به 
۱۰ رساند ) ۱۱ -۲۱ایران(. محمد موسوی امتیاز ۲۳ 
را برای ایران به دست آورد و جواد کریمی امتیاز ۲۴ 
را به نام خود ثبت کرد. شهروز همایونفرمنش امتیاز 
۲۵ را به دست آورد تا ایران در نهایت با نتیجه ۳ بر یک 

چین را مغلوب کند. 

   صحبت سرمربی 
بهروز عطایی پس از این دیدار اظهار کرد: همه 
مسابقات در لیگ ملت های ۲۰۲۳ دشوار هستند و 
مقابل هر تیمی اگر درست بازی نکنیم و اشتباهاتی 
پشت سر هم داشته باشیم، بازنده خواهیم شد. 
سرمربی تیم ملی والیبال ایران افزود: در ست اول 
مسابقه را خوب شروع کردیم اما در پوئن های حساس 
اشتباهاتی داشتیم و به دلیل دفاع چین ست را 
واگذار کردیم. هشت بار توپ هایمان در این ست با 
دفاع خنثی شدند در حالی که ممکن است مقابل 
بزرگ ترین تیم های دنیا این اتفاق برایمان رقم 
نخورد. در حمله خیلی خوب نبودیم و هرچند جلو 
بودیم، ست را واگذار کردیم. وی ادامه داد: در ست 
سوم بازیکنان متمرکزتر بازی کردند و طراحی حمله 
متفاوت تر شد. در ست اول تمام توپ های سرعتی تیم 
را دفاع کردند و در ست دوم دفاع وسط را طعمه قرار 
دادیم و بازیکنان از دفاع بلند چین عبور کردند و توپ 
را تبدیل به امتیاز کردند. سرویس های خوبی در ست 
سوم زدیم و در مجموع بازیکنان بازی خوبی داشتند. 
نمایشی قابل قبول و منظم ارائه دادند. البته این تازه 
شروع کار است و خود را برای مسابقات سخت بعدی 
آماده می کنیم. عطایی در خصوص تعویض مرتضی 
شریفی با محمد جواد معنوی نژاد تصریح کرد: دفاع 
چین بلند است و نیاز داشتیم سرعت بازی را بالاتر 
ببریم. با توجه به اینکه دفاع  وسط را طعمه قرار دادیم، 
ارتفاع توپ کنار آنتن با کمک شریفی پایین تر آمد و 
توپ ها را در حمله به امتیاز تبدیل کردیم. امین هم 
آزادتر و با دفاع های ناقص تری روبه رو شد تا در تهاجم 

کیفیت بالاتری داشته و موفق به پیروزی شویم. 
   نظر ملی پوشان 

مرتضی شریفی بعد از این پیروزی اظهار داشت: 
بعد از دو شکست برابر ژاپن و لهستان به لحاظ ذهنی 
با مشکل روبه رو شده بودیم و واقعا به این پیروزی 
احتیاج داشتیم. حریف مقداری دست ما را خوانده 
بود و من به بازی آمدم. خدا را شکر توانستیم پیروز 
شویم. فرقی نمی کند که کدام یک از بازیکنان در بازی 
باشند و فقط مهم این است که برای ایران بجنگیم. 
دریافت کننده قدرتی تیم ملی والیبال در پایان گفت: 
دیدار بسیار سختی مقابل اسلوونی خواهیم داشت و 
امیدوارم با آنالیز و ریکاوری خوبی که بعد از مسابقه 
امروز انجام خواهیم داد، در آن بازی نیز به پیروزی 
دست پیدا کنیم. همچنین پوریا حسین خانزاده پس 
از پیروزی برابر چین اظهار کرد: بازی خوبی بود و ایران 
تمام تلاش خود را انجام داد که اولین پیروزی را کسب 
کند. بعد از دو مسابقه مقابل ژاپن و لهستان شرایط 
سختی داشتیم و در بازی با لهستان با اینکه جلو 
بودیم، در نهایت شکست خوردیم. به دنبال رسیدن 
به یک نقطه امن بودیم و توانستیم بازی با چین را با 
پیروزی پشت سر بگذاریم. امیدوارم در دیدارهای 
بعدی هم موفق باشیم. دریافت کننده جوان تیم ملی 
والیبال درباره شرایطی که در لیگ ملت ها داشت، 
تصریح کرد: بازی کردن در چنین سطح بالایی 
دشوار است. من هم سن کمتری دارم. اوایل مسابقات 
مخصوصا دیدار با ژاپن شرایط برای من سخت بود، 
اما خوشبختانه رفته رفته خودم را نشان دادم و در 

روزهای آتی وضعیت بهتری پیدا خواهم کرد. 
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گفت وگو

  کوتاه 
تسنیم: کاوه رضایی مهاجم نیم فصل نخست تراکتور، در 
نقل و انتقالات نیم فصل با رویای پیوستن به استقلال قراردادش 
با تراکتور را به صورت یک طرفه فسخ کرد. اتفاقی که بلافاصله با 
اعتراض تبریزی ها مواجه شد و در نهایت کمیته وضعیت و سپس 
کمیته استیناف فسخ قرارداد کاوه رضایی با تراکتور را غیر قانونی 
دانستند. براساس این رأی کاوه رضایی با توجه به فسخ قرارداد 
با تراکتور، در نیم فصل دوم نتوانست برای باشگاه دیگری به 
میدان برود و عملاً تا پایان فصل دور از میادین ماند. بازیکن سابق 
تیم ملی در صورت شکایت تراکتور احتمالاً با محرومیت و غرامت 
نیز مواجه خواهد شد و به همین دلیل تراکتوری ها در چندین 
مقطع سعی در مذاکره و توافق با این بازیکن کردند، اما این 
اتفاق رخ نداد تا در نهایت باشگاه تراکتور هفته گذشته مجبور به 
شکایت از کاوه رضایی شود. باشگاه تراکتور دیروز )شنبه( هزینه 
دادرسی مربوط به شکایت از کاوه رضایی را پرداخت کرد تا به 
طور رسمی این پرونده در کمیته وضعیت فدراسیون فوتبال به 
جریان بیفتد. در سوی مقابل کاوه رضایی هم از استقلال، تراکتور 

تبریز و فدراسیون فوتبال به دادگاه CAS شکایت کرده است. 

بیــن المــلل 
 نام ماسیمیلیانو آلگری سرمربی تیم فوتبال یوونتوس هم به لیست 
بلندبالای گزینه های مدنظر مالکان جاه طلب تیم های فوتبال در 
عربستان سعودی اضافه شد. طبق گزارش نشریه گاتزتا دلواسپورت؛ 
نمایندگان باشگاه الهلال عربستان سعودی که اخیراً به دنبال جذب 
لیونل مسی بودند و در نهایت ناکام ماندند، اکنون در صدد استخدام 
سرمربی ایتالیایی یوونتوس هستند و گویا این مذاکره جدی  شده 
است. مذاکرات از دو روز پیش با ارائه پیشنهاد به آلگری آغاز شد و 
مربی بانوی پیر فعلاً از دادن جواب منفی خودداری کرده و می خواهد 
جزئیات بیشتری درباره پروژه تیم سعودی بداند تا درباره آن تصمیم 
نهایی را بگیرد. پروژه استخدام آلگری که گویا واسطه های میان دو 
طرف به آن عنوان ایتالیایی »آلگری دِ ارََبیا« داده اند، در حالی کلید 
خوردن است که پیش از او باشگاه سعودی سعی در استخدام تیته 
سرمربی سابق تیم ملی برزیل داشت. طبق ادعای منابع نزدیک 

به باشگاه الهلال در عربستان، پیشنهاد 
طرف سعودی به سرمربی یوونتوس 
آنقدر چشمگیر هست که بتواند او را 
برای مربیگری در خاورمیانه متقاعد کند. 
آلگری به دلیلی ناکامی در کسب جام با 

یوونتوس برای دومین فصل متوالی به شدت 
از سوی هواداران تحت فشار قرار دارد و 

باشگاه تورینی هم بدش نمی آید که 
با او قطع همکاری کند البته بدون 

هزینه یا حداقل کمترین هزینه 
ممکن اما با شرایط موجود 
اخراج آلگری با توجه به دو 
فصل باقی مانده به پایان 

قرارداد او و دستیارانش بالغ بر ۴۰ میلیون 
یورو هزینه برای بیانکونری به همراه 

خواهد داشت. 

   جدایی
آسنسیو پس از هفت سال حضور در رئال اخیرا 
اعلام کرد که جدا خواهد شد و گفته می شود که به 
زودی راهی پی اس جی می شود. ناچو ولی قراردادش 
را تمدید خواهد کرد و از خوسلو هم به عنوان یکی از 

خریدهای قطعی تابستانی رئال نام برده می شود. 

 بازگشت 
براهیم دیاز، هافبک اسپانیایی رئال مادرید پس از 
۳ فصل حضور قرضی در تیم فوتبال میلان ایتالیا، به 
جمع قوهای سپید بازگشت و قراردادی ۴ ساله را با این 
تیم امضا کرد. دیاز تا پایان سال ۲۰۲۷ با رئال مادرید 

قرار دارد. 

             آماده ترین 
مهدی طارمی، آماده ترین لژیونر این روزهای 
تیم ملی، جام قهرمانی حذفی پرتغال را بالای سر برده و 
عنوان آقای گلی این کشور را در دست دارد و در بهترین 
دوران فوتبالی اش، هدفی جز کسب عنوانی بین المللی 

مثل قهرمانی در جام ملت های آسیا نخواهد داشت.
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 بین خود مربیان تیم ملی هم  
دعواست

ایسنا: محمد باقری معتمد دارنده مدال های 
طلای جهان و نقره المپیک، درباره ارزیابی خود 
از عملکرد تیم ملی تکواندو در رقابت های قهرمانی 
جهان، اظهار کرد: عملکرد تیم ملی در این مسابقات 
با توجه به نتایجی که به دست آمد کاملا مشخص 
است و نتایج تیم ملی همچون دوره قبل خیلی بد 
بود. با وجود کسب این نتایج من نمی دانم چطور 
می گویند باخت های ما میلیمتری بود؟ من نمی دانم 
در چنین شرایطی چرا قهرمانان تکواندو سکوت 
کرده اند و حرفی نمی زنند و از حق تکواندو دفاع 
نمی کنند؟ آیا آن ها دنبال پست و مقامند؟ دنبال 
چه هستند که صحبت نمی کنند؟ البته یکسری 
از بچه ها به باکو رفتند و مسابقات جهانی را دیدند. 
به من هم برخی از دوستانم گفتند بیا تا مسابقات را 
ببینیم اما من قبول نکردم تا ملی پوشان ما بدون 
هیچ حاشیه ای کارشان را انجام بدهند و تیم ملی 
وارد حاشیه نشود. دارنده مدال های طلای جهان و 
نقره المپیک، ادامه داد: با شرایطی که در فدراسیون 
و تیم ملی مشاهده می کردم برایم مثل روز روشن 
بود که این نتایج به دست می آید اما قبل از مسابقات 
هیچ حرفی نزدم تا بچه ها در آرامش کارشان را دنبال 
کنند. متاسفانه حتی بین خود مربیان تیم ملی هم 
دعواست و نمی دانند چکار می کنند و هدفشان 
چیست. برخی ها فقط دنبال سفر رفتن هستند و 

دلشان به حال این بچه ها نمی سوزد. 

خارج ازمستطیل سبز

ابراز رضایت یوسین بولت از تن هاخ 
سریع ترین مرد جهان به ستایش از عملکرد تن 
هاخ در منچستر یونایتد پرداخت و ابراز امیدواری 
کرد که تیم در فصل بعد نتایج بهتری را کسب 
کند. به گزارش تاک اسپورت، منچستر یونایتد 
در نخستین فصل حضور اریک تن هاخ توانست 
قهرمان جام اتحادیه شود و به فینال جام حذفی 
هم راه پیدا کرد که در نهایت برابر منچستر سیتی 
شکست خورد. شیاطین سرخ با هدایت سرمربی 
هلندی خود توانستند سهمیه لیگ  قهرمانان اروپا 
را هم به دست آورند. یوسین بولت، دونده سرشناس 

جامائیکایی از طرفداران منچستر یونایتد است. 
او درباره عملکرد تیم با اریک تن هاخ گفت: به 

نظرم منچستر یونایتد در فصل نخست حضور 
تن هاخ نتایج خوبی کسب کرد. امیدوار بودیم 

که تیم قهرمان جام حذفی هم 
بشود که البته این اتفاق رخ 
نداد. من به عنوان یک هوادار 

منچستر یونایتد از عملکرد 
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زمان شروع موفقیت های پرسپولیس 

استارت اصلی موفقیت های پرسپولیس از سال ها قبل خورده 
شد جایی که ثبات در کادرفنی به وجود آمد و در این ۸ سال فقط ۳ 
مربی روی نیمکت این تیم نشستند. در راس موفقیت های فصول 
اخیر گل محمدی، باقری و پیروانی هستند که کمک شایانی 
کردند. آنها با ارتباط خوب با بازیکنان مشکلات، بحران و ضعف ها را 
برطرف می کنند و چندین سال است که شاهد رقم خوردن نتایج 
خوب از این تیم هستیم. از سال ۱۳۹۴ تا ۱۴۰۲ پرسپولیس فقط 
۳ سرمربی داشت و توانست ۶ بار قهرمان لیگ برتر شود که نشان 
می دهد کادرفنی کارش را به درستی انجام داده است. به طور 
حتم در ادامه و برای فصل آتی نیز باشگاه باید مربیانش را حفظ 
کند. گل محمدی چند بازیکن را برای تقویت تیمش انتخاب کرد 
که در تیم های خودشان مهره های کلیدی و تاثیرگذاری بودند. 
دروازه بان و دفاع وسط های پرسپولیس این فصل اکثراً بازی کردند 
و برای قهرمانی نقش بسیار موثری داشتند. در بقیه پست ها بر 
مبنای نوع تاکتیک پرسپولیس از نفرات به خوبی استفاده شد، 
چون گل محمدی شناخت کافی از بازیکنانش داشت. شیخ دیاباته 
چند سال قبل در استقلال نشان داده بود که جز بهترین هاست، اما 
مصدوم شد و بدشانسی آورد. شاید اگر پریرا زودتر با جو پرسپولیس 
آشنا می شد می توانست بیشتر کمک کند، ولی اگر جای او به 
یک بازیکن جوان داخلی میدان داده می شد در سال های آینده 
تأثیرگذاری بیشتری را در تیم پرسپولیس می داشت. به جای اینکه 
باشگاه پرسپولیس برود از سایر تیم ها، بازیکن شاخص بیاورد بهتر 
است با هزینه کردن در تیم های پایه  بهترین ها را آموزش دهیم. 
باشگاه بزرگی مثل پرسپولیس باید نگاه ویژه ای به رده های سنی 
پایه  خود داشته باشد. به طور حتم اگر باشگاه پرسپولیس تلاش 
دارد تا بازیکنان خوبی را جذب کند باید به بهترین شکل نفرات 
جدید کارشناسی شوند. کسانی باید به عنوان کارشناس یا اعضای 
کمیته فنی در باشگاه پرسپولیس حضور داشته باشند که خودشان 
در سطح بالا، فوتبال بازی کرده باشند. قطعاً یک کمیته فنی قوی 
با ارتباط ایده آل با سرمربی تیم پیشنهاداتی به کادر فنی خواهد داد 
تا از نظر اقتصادی تیم به سوی بهتر شدن برود. مدیری که کارش را 
به درستی در باشگاه انجام دهد در نهایت به موفقیت تیم هم ختم 
می شود. امیدوارم در بخش مدیریت رضا درویش در مدیرعاملی 
باشگاه بماند. برای فصل آینده هم باید خواسته های کادرفنی و 
گل محمدی اجابت شود تا نتایج خوبی در لیگ قهرمانان آسیا 
بگیرد. مطمئناً این رقابت ها بسیار سطح بالاتری نسبت به لیگ 
برتر کشورمان دارد و باید کاملاً تجهیز شود تا در آسیا جایگاه خوبی 
به دست آورد. در سال های گذشته اگر پرسپولیس نفرات بهتری 
در مسابقات آسیایی داشت از الهلال شکست نمی خورد. از همه 
مهمتر اینکه پرسپولیس بهترین طرفداران دنیا دارد. هوادارانش 
در سرما و گرما به ورزشگاه می آیند و تیم محبوب خودشان را 
حمایت می کنند. حتی زمانی که پرسپولیس در صدر جدول نبود، 
از حمایت شان دریغ نکردند تا تیم بتواند به قهرمانی در لیگ برتر 

و جام حذفی برسد.

سیدمهدی سیدصالحی بازیکن سابق و 
کارشناس فعلی فوتبال کشورمان در خصوص 

تیم ملی و شرایط آن صحبت کرد. 
    در خصوص فهرست نفرات دعوت 
شده به تیم ملی فوتبال ایران به منظور 

حضور در مسابقات کافا چه نظری دارید؟
بدون تردید امیر قلعه نویی یا هر فرد دیگری 
که هدایت تیمی را آن هم در سطح ملی برعهده 
می گیرد، همواره بهترین نفرات را با توجه به 
دیدگاه و تاکتیک هایی که برای بازی با رقبا در 
نظر دارد به تیم ملی دعوت می کند. بنابراین هدف 
سرمربی تیم ملی در مسابقات کافا که آغازی برای 
بستن شاکله تیمش در جام ملت های آسیا که ماه 
دی در قطر برگزار می شود خواهد بود. در فهرست 
بازیکنان دعوت شده همانند تمامی فهرست های 
قبلی و بعدی، موافقان و مخالفانی وجود دارند 
که نظرات متفاوتی دارند. باید بپذیریم که اعلام 
فهرست تیم ملی با سلیقه سرمربی انجام می گیرد 
و او هم به بازیکنانی فرصت می دهد که به کیفیت 
آنها اعتقاد دارد. شاید در این فهرست جای خالی 
شهریار مغانلو که آقای گل لیگ برتر شد حس 
شود. دعوت از علیرضا علیزاده بر مبنای شناخت 
قلعه نویی از این بازیکن در تیم گل گهر سیرجان 
است. شهاب زاهدی هم سال ها لژیونر بود اما به 
تیم ملی نرسید و این بار قلعه نویی از او دعوت 

کرده تا بتواند با پیراهن کشورش بازی کند. 
   قلعه نویی با این لیست موفق می شود؟

 قلعه نویی رزومه خوبی داشته و حالا که 
سرمربی تیم ملی شده باید به او فرصت دهیم 
تا تفکرات خود را در تیمش پیاده کند. ۹ سال 
به کی روش زمان دادند و عایدی او صعود به دو 
جام جهانی بود و یک جام جهانی هم به او هدیه 
داده شد اما به مرحله حذفی صعود نکردیم، در 
دو جام ملت های آسیا هم فینالیست نشدیم و در 
مجموع کی روش عایدی برای تیم ملی نداشت 
و گلی به سر فوتبال ایران نزد. قلعه نویی پس از 
مطالعه فراوان دستیار خارجی خود را انتخاب 
کرد و مسلما این فرد با مشورت های فراوان 
دعوت به همکاری شده که قطعاً تفکرات وی 
به تفکرات سرمربی تیم ملی نزدیک بوده و تأثیر 

حضور وی را در آینده خواهیم دید. 

محمود کلهر 
 کارشناس فوتبال 

سیدصالحی: 
باید به قلعه نویی 

زمان داد 

هاشم بیک زاده مدافع پیشین تیم فوتبال استقلال 
گفت که مدیران این باشگاه باید هر چه سریعتر درباره 

نیمکت این تیم تصمیم بگیرند.
   شرایط استقلال 

هاشم بیک زاده درباره شرایط استقلال به تسنیم 
گفت: با خبرهایی که در رسانه ها دیدم ظاهرا بحث مربی 
خارجی یا ایرانی همچنان ادامه دارد و فقط به استقلال 
ضربه می زند. باشگاه باید سریعاً در این زمینه تصمیم 
بگیرد. یکی از دلایل ناکامی استقلال در فصول گذشته 
انتخاب دیرهنگام مربی بوده است. در اکثر فصل ها 
هم باشگاه لیست تیم و بازیکنان را بسته، نه سرمربی. 
به همین دلیل فشار روی باشگاه بوده و مربی هر بار 
گفته مگر من بازیکنان را جذب کرده ام؟ امیدوارم این 
اتفاقات تجربه شده باشد و باشگاه هر چه سریعتر درباره 
نیمکت استقلال تصمیم بگیرد. یکی از دلایل موفقیت 
پرسپولیس در سال های گذشته دقیقا همین موضوع 
بوده است. شک نکنید پرسپولیس یحیی گل محمدی 

را حفظ می کند و آنها سریعاً تیمی قدرتمندتر برای 
فصل بعد می بندند. رقابت اصلی استقلال با رقبا همین 
حالاست و اگر الان ببازیم، آخر فصل هم جامی به دست 

نمی آوریم.
   مربی خارجی؟

بیک زاده در پاسخ به این سوال که آیا حضور مربی 
خارجی روی نیمکت بهتر است یا مربی ایرانی، عنوان 
کرد: مگر مربی ایرانی چه مشکلی دارد؟ ببینید یحیی 
گل محمدی چه جام هایی با پرسپولیس به دست آورده و 
حتی این تیم را تا مرز قهرمانی در آسیا برد. ساپینتو مربی 
خوبی بود ولی حاشیه زیاد داشت. اگر در دربی از کنار 
زمین اخراج نمی شد، استقلال در وقت های اضافه به آن 
شکل بازی نمی کرد. در هر صورت اتفاقی است که افتاده 

و به نظرم الان باید به مربی داخلی اعتماد کرد.
   بهترین گزینه 

»از نظر بیک زاده چه کسی بهترین گزینه برای 
نشستن روی نیمکت استقلال است«؟ او در این باره 

گفت: استقلال کسی را می خواهد که هم جوان باشد 
و هم با تجربه. بتواند به بازیکن سازی در باشگاه هم 
کمک کند. ضمن احترام به تمام گزینه ها به نظر من 
جواد نکونام بهترین فرد برای سرمربیگری استقلال 
است. او به دو زبان تسلط دارد. با فولاد به دو عنوان 
قهرمانی در ایران رسیده، سال ها در لالیگا بازی کرده 
و فولاد را به جمع ۴ تیم برتر در غرب آسیا برده است. 
تیم های او همیشه جزو سرسخت ترین تیم های لیگ 
برتر بودند. فولاد موفق شد در دو فینال استقلال و 
پرسپولیس را ببرد و قهرمان جام حذفی و سوپر جام 
شود. او مدیریت کردن را بلد است و همیشه بهترین 
امکانات را برای تیمش می خواهد. از طرفی نکونام 
یک استقلالی دو آتیشه است و به خاطر این باشگاه از 
اوساسونا جدا شد و به ایران آمد. به نظر من او بهترین 
گزینه است. ای کاش فصل گذشته به استقلال می آمد 
چون شک ندارم اگر بود می توانستیم یک جام به 

دست بیاوریم.

مهابادی: بیشتر باشگاه های فوتبال ایران بدهکارند
پیشکسوت فوتبال گفت: در حال حاضر اکثر باشگاه های 
لیگ برتر، لیگ یک و حتی لیگ دسته دوم بدهکار هستند 
و هر سال با آغاز مسابقات ، فدراسیون فوتبال با این تیم های 
بدهکار مُماشات می کند. داوود مهابادی در گفت وگو با 
میزان، درباره کیفیت این فصل مسابقات لیگ برتر فوتبال 
اظهار داشت: مسابقات این فصل نسبت به سال های گذشته 
پیشرفت آنچنانی نداشت و تنها جذابیتش رقابت صدرنشینان 
برای قهرمانی بود. از لحاظ سخت افزاری هم زمین ها بهتر از 
قبل بود و تیم ها راحت تر توانستند فوتبال بازی کنند. نباید 
فقط ۳ تیم مدعی قهرمانی باشند، در صورتی که باید ۸ -۷ 
تیم تا آخرین هفته برای قهرمانی رقابت کنند. این فصل از 
نظر صرف بودجه اختلاف زیادی در بستن تیم ها وجود داشت 
که هزینه های برخی تیم ها ۵۰ میلیارد تومان شد و بعضی از 

تیم ها نیز تا ۶۰۰ میلیارد تومان خرج کرده بودند. وی در مورد 
اجرای قانون سقف بودجه برای تیم های لیگ برتری، عنوان 
کرد: متأسفانه مدیران ما دور زدن قانون را خوب بلد هستند 
و تبصره های گوناگونی وضع می کنند تا قوانین را زیر پا 
بگذارند. این در حالی است که مدیرعامل باشگاه  ابتدای فصل 
قراردادهای میلیاردی با بازیکنان امضا می کند، اما در پایان 
فصل که از آن باشگاه می رود، نهایتاً بدهی روی بدهی آورده 
است. جالب اینجاست هر سال این اتفاقات تکرار می شود ولی 
مدیرانی که از باشگاه رفته اند در مورد بدهی هایی که به بار 
آورده اند پاسخگو نیستند. خوشحالم فدراسیون این قانون را 
مصوب کرده و امیدوارم از لحاظ اجرایی توانمندی خودش را 
نشان دهد و توصیه پذیر نباشد. کارشناس فوتبال در خصوص 
اینکه باید قوانین محکمی اتخاذ شود تا هیچ تیمی نتواند قانون 

را دور بزند، تصریح کرد: در فوتبال اروپا اگر باشگاهی قانون را 
دور بزند ابتدا کسر امتیاز صورت می گیرد و اگر این کارشکنی 
ادامه پیدا کند، تیم را از مسابقات حذف می کنند. در فوتبال 
ایران هیچ اتفاقی برای تیم های متخلف نمی افتد ولی از لیگ 
قهرمانان آسیا حذف می شوند! اگر قوانین داخلی قوی تر باشد 
دیگر هیچ بازیکن و مربی به فیفا شکایت نخواهد کرد. در حال 
حاضر اکثر باشگاه های لیگ برتر، لیگ یک و حتی لیگ دسته 
دوم بدهکار هستند و هر سال با آغاز مسابقات ، فدراسیون 
فوتبال با این تیم های بدهکار مُماشات می کند. در حالی که 
هیچ جای دنیا اینگونه نیست و تنها چنین اتفاقاتی در فوتبال 
ایران رخ می دهد. فقط در یک دوره حسن کامرانی فر دبیرکل 
سابق فدراسیون در قضیه تیم های بدهکار خیلی محکم 

برخورد کرد، اما مشخص نشد که چرا ادامه دار نبود. 

اولین پیروزی سروقامتان در لیگ ملت ها
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